

Referat fra bestyrelsesmøde i Odense søndag den 23. januar 2011 kl. 10.00

Mødt var; Helge Laursen, Tina Østergaard (referent) Klaus Nielsen, Rune Glud og Henrik Sørensen

1; VM Rødby; Deltagerne til VM er fundet og alle har fået besked. De danske deltagere kan ses på hjemmesiden. Forbundet skal stille med følgende hjælpere; 2 dommere, og 1 listefører. Der er bestilt overnatning til hjælpere.

2; Nyt bestyrelsesmedlem; Katrine Bak har valgt at trække sig fra bestyrelsen i utide. Bestyrelsen vil forsøge at finde et nyt medlem som derefter er på valg til næste repræsentantskabsmøde. Hvis det lykkes informerer vi på hjemmesiden.

3; Ny klub i RY; Vi har fået en henvendelse fra en ny klub i Ry. Umiddelbart ser det godt ud. Horst vil besøge klubben og vende tilbage til bestyrelsen. Desværre har Bogense Motion meldt sig ud.

4; Liga dommere/afvikling; Der har i år været en stor tilslutning til ligaturneringen med hele 31 hold tilmeldt. Desværre kniber det med at få tilmeldt dommere samt steder vi kan afvikle turneringen. Der arbejdes fra bestyrelsens side for at få de sidste ting på plads.

5; Tilskud til indkøb af udstyr; Vi har fået en ansøgning fra en klub som ansøger om tilskud til indkøb af udstyr (stang og rack) Bestyrelsen kan desværre ikke imødekomme ansøgningen. Efterfølgende var der lidt diskussion om hvordan man evt. kunne hjælpe klubberne med tilskud og der var et forslag om at man kunne kåre "årets klub". Bestyrelsen arbejder videre med dette og findes der er god løsning vil der komme et forslag til årets repræsentantskabsmøde.

6; Nye regler; Der har været en del forvirring omkring de nye regler/rekordsætning mm. Bestyrelsen ville gerne have meldt noget ud tidligere, men dette har ikke været muligt af flere grunde. Blandt andet fordi der første den 19.1.2011 kom et udkast af reglerne. (se IPF's hjemmeside).

Bestyrelsen kan oplyse at der kan sættes danske rekorder i år. Kravene til disse kan ses på vores hjemmeside.

Helge og Klaus Brostrøm arbejder i øjeblikket på at få oversat reglerne til dansk. Så snart dette er på plads vil dommerne få orientering. I første omgang i forbindelse med ER, og DM B & C.

7; Opfølgning på klubbesøg; En klub har efterlyst muligheden for at hente træningsprogrammer på forbundets hjemmeside. Bestyrelsen henviser til Norges hjemmeside, hvor Dietmar Wolf har lavet flere programmer. Disse kan findes her; <http://www.styrkeloft.no/treningsprogram>

En klub har efterlyst muligheden for at få hjælp ved en fællestræning i klubben. Klubben er henvist til breddeudvalget.

8; Stævneprogram; Sannah har opdateret stævneprogrammet til de nye regler, men har i den forbindelse oplyst at hun ikke ønsker at opdatere længere. Rune tager kontakt til en som evt. gerne vil overtage opgaven. Bestyrelsen vil meget gerne sige tak til Sannah for det store arbejde hun har lavet med programmet.

9; Eventuelt; I 12-17/6 2012 afholdes der et VM RAW. Dette afholdes i Sverige. Bestyrelsen snakkede om hvor stor interessen var for et sådant stævne og hvor mange penge man evt. skal sætte af til dette. Henrik

Sørensen vil blive kontaktperson og vil tage kontakt til løftere som evt. kunne være interesseret i stævnet. Henrik vil også forsøge at lave udtagelseskrav og lign.

Klaus oplyste af der var et forventet overskud i regnskabet for 2010.

Repræsentantskabsmødet afholdes den 27. marts i 2011 i Odense. Der kommer yderligere information senere.